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Komisia cestovného ruchu a cezhraničnej spolupráce 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja  

 

 

Košice:  27.9.2023 

Číslo: 0011/15/2023-99 

Vybavuje: Ing. Jana Mesárošová 

Tajomníčka komisie 

email: jana.mesarosova@vucke.sk 

telefón: 055/6196 657 

 

ZÁPISNICA 

 

z 6. rokovania Komisie cestovného ruchu a cezhraničnej spolupráce Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja, konaného dňa 27.09.2023, na Úrade Košického samosprávneho kraja, Námestie 

Maratónu mieru č. 1 v Košiciach, zasadačka č. 242 (1. poschodie). 

 

 

PROGRAM  ROKOVANIA 

 

1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania; 

2. Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek komisie; 

3.Vyhodnotenie Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja Košického 

   samosprávneho kraja za rok 2021;         

4.Vyhodnotenie Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja Košického 

    samosprávneho kraja za rok 2022; 

5. Koncepcia Cyklodestinácie Gemer; 

6. Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja Košického samosprávneho 

    kraja na roky 2023 – 2027 (s výhľadom do roku 2030) ; 

7. Návrhy, podnety a požiadavky; 

8. Rôzne; 

9. Záver 

 

K bodu č.1  

Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

 

Vyjadrenie: Podpredseda  komisie pán Ing. Roman Matoušek  privítal prítomných členov komisie na 6.  

                        rokovaní komisie, ospravedlnil 5 členov z rokovania a pána predsedu z dôvodu jeho 

                        neodkladných pracovných povinností mimo mesta Košice. 

 

Z celkového počtu 25 členov komisie bolo na začiatku rokovania prítomných 11 členov, čo nie je 

nadpolovičná väčšina a komisia nebola uznášaniaschopná. 

Program  rokovania komisie bol vopred zaslaný všetkým členom komisie e-mailom, materiál na 

prerokovanie bol zaslaný všetkým členom komisie.  

Člen komisie p. Radovan Geci dňa 21.9.2023 e-mailom požiadal o zaradenie nového bodu do programu 

rokovania komisie s  názvom a témou „cyklotrasa Michalovce - Zemplínska šírava, severná trasa“.  

 

Podpredseda komisie informoval o vyhotovení zvukového záznamu použitím diktafónu, výlučne pre 

potreby zhotovenia zápisnice. 

 

Záver: Komisia nebola uznášaniaschopná. 
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K bodu č. 2 

Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie. 

 

Vyjadrenie: Podpredseda komisie pán Ing. Roman Matoušek, uviedol, že vzhľadom na povahu  

                   prerokovaných materiálov na poslednom rokovaní komisie, komisia neeviduje žiadne 

                   požiadavky. 

 

K bodu č.3 

Vyhodnotenie Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja Košického samosprávneho kraja za 

rok 2021        

 

Vyjadrenie:   Materiál predstavila Mgr. Katarína Rosičová, PhD., referent pre analýzy štatistických údajov 

                    a rozvoj ľudských zdrojov na ORR  

 

Diskusia:   

K bodu č.3 diskusia neprebehla. 

Záver: Komisia nebola uznášaniaschopná. 
 

K bodu č.4 

Vyhodnotenie Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja Košického samosprávneho kraja za 

rok 2022 

  

Vyjadrenie:   Materiál predstavila Mgr. Katarína Rosičová PhD, referent pre analýzy štatistických údajov 

                    a rozvoj ľudských zdrojov na ORR  

 

Diskusia:   

K bodu č.4 diskusia neprebehla. 

 

Záver: Komisia nebola uznášaniaschopná. 
 

K bodu č.6 

Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja Košického samosprávneho kraja na roky 2023 

– 2027 (s výhľadom do roku 2030) 

 

Vyjadrenie: Materiál predstavila Mgr. Katarína Rosičová PhD, referent pre analýzy štatistických údajov 

                    a rozvoj ľudských zdrojov na ORR 

 

Diskusia:  do diskusie sa zapojili členovia komisie: p. Borovský, p. Geci, p. Matoušek a p. Kaplan ktorí 

diskutovali o podpore rozvoja CR – hlavne lokality Zemplínska šírava, ďalej o revitalizácii verejných 

priestranstiev z úrovne štátu. Diskutovali o podpore zdieľaných investícií miest a obcí, ako príklad uviedli 

obec Vysoké Tatry.   

Pán Mgr. Milan Kaplán vyslovil svoj názor, že diskutované témy nie je nutné zapracovať do PHRS. 

Odpovedala JUDr. Lenka Vargová  Jurková - veľmi rada sa stretne so zástupcami z územia, lebo oni 

poznajú svoju lokalitu najlepšie. Ďalej predstavila spôsob financovania KOCR všeobecne z úrovne štátu. 

Ďalej zdôraznila, že župa supluje to, čo štát nefinancuje a konkrétne Zemplínska šírava má dlhodobo 

investičný dlh.     

 

Počas diskusie odišli 2 poslanci a jeden poslanec sa na komisiu dostavil. Komisia stále nebola uznášania 

schopná.  

 

Záver: Komisia nebola uznášaniaschopná 

 

K bodu č.5 

Koncepcia Cyklodestinácie Gemer  

 

Vyjadrenie: Materiál predstavila Viera Štupáková, cyklokoordinátorka  
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Diskusia:  PhDr. Marek Čižmár položil otázky: 

 ktorá koncepcia bude nasledovať – momentálne sa pripravuj podklady k VO na zhotoviteľa 

koncepcie Abov 

 prečo sa nepracuje na „cyklotrase Ondava“, ktorá má rozpracovanú PD a má strategický význam, 

kedže spája PSK a KSK s napojením na Poľsko a Maďarsko –  

K tejto problematike sa vyjadril aj pán poslanec PaedDr.Peter Petrikán, PhD., že je za, aby sa táto 

cyklotrasa budovala čo najrýchlejšie a odporúča o nej diskutovať aj na zastupiteľstve KSK. 

Mgr. Marcel Vrtocha položil otázku: 

 prečo lokalita Rejdova nie je zahrnutá v tejto koncepcii – Rejdová si vyžaduje hlbší rozbor, spája  

sa tam potenciál (cyklo, trail, lyžiarsky vlek, ľudové tradície a pod.) 

MUDr. Štefan Kvak položil otázku:   

 prečo budujeme a rozvíjame ťažké trialy na e-bike ( Gemer je hornatý), ktoré nie sú určené pre 

masový cykloturizmus – v koncepcii navrhnutý Gemer trail je viac menej na rovine a je určený 

práve pre rekreačných cyklistov, rodiny s deťmi a podobne. Navrhnuté ťažšie trasy sú 

v minimálnom počte a reflektujú na fakt, že na Gemeri sa nachádza NP Slovenský Kras 

Záver: Komisia nebola uznášaniaschopná. 
 

K bodu č.7 

Návrhy, podnety a požiadavky; 

Pán Radovan Géci vystúpil s prezentáciou na tému „ Severná cyklodestinácia – Zemplínska šírava“. 

Podrobne predstavil možnosť a potrebu ako aj prínos vybudovania segregovanej cyklocestičky vedúcej 

z Michaloviec cez obce Kaluža a Vinné až k brehom Zemplínskej šíravy v celkovej dĺžke cca 4,5 km.  

Diskusia: p. Viera Štupáková uviedla, že na navrhovanej trase je nutne vybudovať lávku/most v dĺžke cca 

120 m, čo je finančne náročné a v minulosti k tomuto bola vypracovaná PD.  Ďalej podotkla, že odkúpenie 

pozemkov od SPF nie je vždy úplne rýchle. Páni poslanci Borovský a Čižmár uviedli, že odkúpenie 

pozemkov od obcí za „1€“ už nebude možné. Z uvedeného je potrebné začať realizovať tento zámer ihneď.  

 

Komisia nebola uznášania schopná, nebolo možné prijať uznesenie o predloženom materiáli.  

 

Požiadavka  

MUDr. Štefan Kvak: navrhuje overovať účasť členov komisie deň pred konaním komisie.  

Ing. Roman Matoušek navrhuje člena ktorý sa neospravedlní svoju účasť na rokovaní včas resp. 

opakovane, z komisie vylúčiť.  

PhDr. Marek Čižmár požiadal o umožnenie prezentovať stav rozpracovanosti projektu „ Cyklotrasa 

Ondava“  na najbližšom rokovaní komisie.  

  

K bodu č.8  

Rôzne: Vystúpila p. JUDr. Lenka Vargová Jurková a informovala o aktuálne spustených a otvorených 

výzvach v programe Terra Incognita na rok 2024.  

 

K bodu č.9  

Záver 

Podpredseda komisie Ing. Roman Matoušek konštatoval, že program rokovania komisie bol vyčerpaný, 

poďakoval prítomným za účasť a uviedol, že ďalšie rokovanie komisie sa uskutoční dňa 13.11.2023 

o 13:30 hod.  na Úrade Košického samosprávneho kraja.  Komisia sa ukončila o 12:25. 

 

 

 

..................................................                                                  ....................................................   

        Ing. Jana Mesárošová                                                             JUDr. Peter Pandy, LL.M.                    

          tajomníčka komisie                                                                      predseda komisie                    

                                                                                                       v. z. Ing. Roman Matoušek 

                                                                                                             podpredseda komisie 


